
Referat af DAASDC’s bestyrelsesmøde                                                                     

Torsdag d. 2. maj 2024 kl. 19 til 22                                                      

Online. Jens Ole inviterer. 

Til stede: Lotte Krogh Vangsgaard, Svend-Erik Mosegård Hansen, Preben Hansen, Jens Ole Jensen, Poul 
Tyrrell og Birgitte Knak-Nielsen. 

Dagsorden Hvad drejer det sig om? Beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Referent og ordstyrer. 

 

Oprindelig dagsorden tilføjet et 
ekstra punkt (punkt 11)  

Ordstyrer Svend-Erik, referent 
Birgitte. 

Dagsorden godkendt med punkt 
11: Beslutningspunkt 
vedrørende Vordingborg Square 
Dance Club/ regning på 
udrykning uden brand. Punkt 12: 
evt. Punkt 13 næste møde. 

 

2. Beslutningspunkt: Økonomi: 
Perioderegnskab 2024 

Svend-Erik gennemgik det 
reviderede regnskab for 2023. 

Taget til efterretning 

3. Ec 2024:                                                                                                                                                                   
Betaling for repræsentanter 
fra Associerede forbund.? 
Gaver/minder til disse.    
 
 
 
 
Bestilling af badges og T-
shirts. Antal?   
   
                                                                                                                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nogle repræsentanter fra 
associerede forbund har 
allerede betalt danseafgift til 
Hedens.  DAASDC dækker 
denne udgift.  

 

Svend-Erik oplyste, at der har 
tilmeldt sig 790 dansere indtil 
videre. Dertil kommer callere 
og ledsagere.                                                  

 

 

 

Badges til klubbanneret blev 
også nævnt 

 

DAASDC refunderer direkte til 
danserne, når de kommer (lav 
danseafgift). DAASDC vil give 
repræsentanterne for 
associerede forbund en T-shirt 
som minde om EC 24. 

Lotte bestiller 200 badges til 
danish convention. Vi bestiller 
ikke flere T-shirts.  

Vedrørende jubilæumsbadges 
og jubilæumsbjælker: Preben 
holder styr på behovet. Dansere, 
der har brug for 
jubilæumsbjælker eller 
jubilæumsbadges bedes 
henvende sig til Preben. 

Svend-Erik bestiller 3 stk. af hver 
af følgende klubjubilæer: 30, 35 
og 40. 

DAASDC’s stand ønskes at være i 



DAASDC stand på EC.   Skal 
indeholde?   Salg af T-shirts? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møde med de andre forbund.  
                                                                                                                                                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fane.  
 
 
 
 
Diverse DAASDC materiel. 

 

Der skal også være plads til 
orientering om Hearing Aid-
systemet i samarbejde med 
Joachim fra Tyskland. 

 

 

 

Forplejning, tid og sted samt 
dagsorden til mødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi mangler en fanebærer. 

 

 

Se under punkt 10 

nærheden af registreringen og 
flyerbordet i forhallen. Gerne 
med 2-3 borde, så der også er 
plads til Hearing-Aid-systemet. 
Lotte køber røde duge til 
bordene og medbringer 
DAASDC-foldere, visitkort og T-
shirts. Svend-Erik sørger for 
borde. 

Svend-Erik undersøger 
muligheder for at Hallen kan yde 
forplejning. 

Mødet er sat til 26. juli 2024 
klokken 20 til 21. Lotte og Jens 
Ole deltager. Svend-Erik skaffer 
lokale. 

Dagsorden skal indeholde 1. 
underskrift af nye guidelines til 
EU-convention, 2. orientering til 
deltagerne om ceremoni under 
dette convention samt 3. forslag 
til, at Sverige og Danmark 
forbeholder sig ret til ikke at 
have Round-dance når de har 
europæisk convention. 

Derfor stilles fanen op ved 
hovedscenen nede på gulvet, 
inden dansen starter.  

 

Lotte medbringer det hun har. 

 

4. Repræsentantskabsmøde:                                                                                                                                                 
afholdes søndag 28. juli 2024, 
evt. kl 10.: Indkaldelse, 
forplejning, udsendelse, 
foreslået budget, beretning, 
indkomne forslag.    

 

 Svend - Erik undersøger 
forplejning. Tilmelding til Svend-
Erik 

Svend-Erik undersøger lokale og 
melder tilbage til Lotte inden 
23/6. 

Indkaldelse sendes ud i uge 26 



Budget 2025 gennemgået og 
tilrettet 

 

5. Beslutningspunkt: 
Spørgeskema til nye dansere i 
Hedens og Big River? Jens Ole 
forslag? Hvad er der kommet 
ud af dette spørgeskema? 
Hvad gør DAASDC videre med 
det. 

 

Jens Ole fortalte om 
undersøgelsen. Konklusionen 
var, at de nye dansere, der 
havde meldt sig, havde gjort 
det efter at de havde set en 
annonce i lokalavisen eller 
havde hørt om Square Dance 
fra folk, de kendte. 

DAASDC besluttede at opfordre 
til, at klubber, der ønsker nye 
begyndere, sætter 3 annoncer i 
lokalaviser i slutningen af 
august. DAASDC vil betale disse 
annoncer 

6. Beslutningspunkt: 
Spørgeskema fra Birgitte til 
klubber. Resultat? Hvad gør 
DAASDC videre.? 

 

Birgitte fortalte om 
undersøgelsen. Konklusionen 
var, at der er ca. 544 dansere i 
DAASDC. 9 klubber vil gerne 
arbejde på at få nye 
begyndere. 3 af disse klubber 
mangler underviser og 2 et 
lokale. 

Bestyrelsen drøftede manglen 
på undervisere, som er et 
problem. 

 

 

 

 

Lotte skriver i indkaldelsen til 
repræsentantskabsmødet under 
evt. et forslag om nedsættelse af 
et udvalg, der arbejder med 
dette problem. 

7. Beslutningspunkt: Der er 
ønske om Beach Flags. Måske 
tid til det, efter bannere, med 
opdateret logo 

 

 Vi arbejder videre og indhenter 
priser m.v. 

8. Debatpunkt: DC 2025: 
Kontrakter underskrevet med 
callere. 
 

Flyer er lavet. 

Der budgetteres med 200 
dansere og 5 callere. 

Flyeren tages med til svensk 
convention i år (den 7. til 9. 
juni). 

9. Debatpunkt: Hearing Aid 
system 
 

Poul og Svend-Erik orienterede: 
Der er taget godt imod 
systemet. Der er dog færre, der 
ønsker at bruge det, end vi 
havde forestillet os. De 
klubber, der arrangerer danse, 
skal huske at annoncere om 
systemet. Forslag: der sendes 
mail ud til de klubber, der er 
ved at arrangere en dans, at de 
kan låne et apparat. 

 

 

 

 

Poul sender mail 

10. Debatpunkt Overlevering til 
ny formand 

Lotte har mange ting liggende, 
som skal overdrages til ny 

Lotte medbringer det hun har. 



 formand. Svend-Erik foreslog, 
at foreningen lejer opbevaring 
(Box-it el. lignende) 

 

11. Beslutningspunkt. 
Vordingborg Square Dance 
Club/ regning for udrykning 
uden brand. 

Den 23. marts i år havde 
Vordingborg Square Dance 
Club årets Goose Tower dans 
på en skole i Vordingborg. 
Dansen blev undervejs stoppet 
ca. ½ time af en brandalarm. 
Beredskabet kom og det viste 
sig senere, at alarmen var 
blevet udløst på de 
herretoiletter, der hørte til 
square danserne. Man 
formodede, at der var en 
person, der havde røget 
derinde. Vordingborg Square 
Dance Club har siden fået en 
regning på 7500 kr. for alarm 
uden brand.  

DAASDc’ bestyrelse mener, at 
det til enhver tid er den 
siddende bestyrelse, der 
bestemmer, om der skal dækkes 
i en sådan sag og hvorfor. 
Nuværende bestyrelse har valgt 
at dække Vordingborgklubbens 
udgifter efter henvendelse fra 
Vordingborgklubbens bestyrelse 
og efter at DGI evt. har sagt nej 
til at dække.  

DAASDC mener, at der er stor 
risiko for at Vordingborg-
klubben må lukke på grund af 
denne hændelse. Vi er af den 
opfattelse, at 
Vordingborgklubben er en klub, 
der gør en del for fællesskabet 
og dansen på Sjælland.   

12. Evt. Svend-Erik oplyste, at der er 2 
til 3 værelser ledige på Hotel 
Medi i Ikast under convention 
til juli. 

Hvis man ønsker at bo på 1 eller 
flere af disse værelser, kan man 
henvende sig til Hedens 
Squaredansere. 

13. Næste møde  27/6-2024 online 

 

040524BKN 


